
 

Občinski svet – Consiglio comunale 

 

 

 

 

Verdijeva ulica 10 – Via Giuseppe Verdi 10, 6000 Koper – Capodistria, Slovenija, Tel. +386 (0)5 6646 382 

 

 

 
Z A P I S N I K 

 
10. seje Občinskega sveta Mestne občine Koper, ki je bila v četrtek, 21. decembra 2023, ob 
16. uri v sejni dvorani v Pretorski palači v Kopru. 
 
Sejo je vodil ALEŠ BRŽAN, župan. 
 
Prisotnost: 

 
- od 33 članov Občinskega sveta je bilo na seji prisotnih 28 članov, in sicer:  

 
Jure Colja, Astrid Del Ben, Mateja Hrvatin Kozlovič, Mojca Kačinari, Sani Kamenčić, Matej Kralj, 
Nik Kramar, Vlado Krivec, Gabrijela Kukovec Pribac, Mirjam Lemut, Duško Madžarović, mag. 
Alan Medveš, Jan Muženič, Lise Okoren, Romeo Palčič, Zoran Pavić, Anja Pečič, mag. Patrik 
Peroša, Anna Poropat, Stefanija Rajčić Sedlarević, Vesna Rebec, Alberto Scheriani, Jasna Softić, 
Nevenka Stanić Ristović, Janez Starman, Mario Steffé, Jadranka Šturm Kocjan in Roberta 
Vincoletto. 
 

- Odsotni člani: Matjaž Čok, Ermin Huremović, Boris Popovič, Lana Udoni in Dražen 
Vidakovič. 

 
Ker je za sklepčnost Občinskega sveta potrebna prisotnost večine članov, to je 17 članov, je 
predsedujoči ugotovil, da je ob pričetku seje prisotnih 26 članov. Občinski svet je bil tako 
sklepčen in je lahko pričel z delom. 

 
Na seji so bili prisotni še direktorica občinske uprave Irena Kocjančič, predstavniki Službe za 
odnose z javnostmi, predstavniki Službe za občinski svet in krajevne skupnosti, pristojni 
poročevalci pri točkah dnevnega reda in mediji (Megafon TV, STA, Radio Capodistria, Radio 
Koper). 
 

XXX 
 

DOLOČITEV DNEVNEGA REDA: 
 
Predlog dnevnega reda so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
Prejeli so tudi predlog Jureta Colje, člana Občinskega sveta za razširitev predloga dnevnega reda 
s točko »Poslabšanje varnostne situacije«. 
 
Jure Colja, član občinskega sveta, je kot predlagatelj za razširitev predloga dnevnega reda podal 
dodatno obrazložitev predloga. 
 
V razpravi so sodelovali: mag. Alan Medveš, Jan Muženič, Gabrijela Kukovec Pribac, Alberto 
Scheriani, Janez Starman in Jadranka Šturm Kocjan, člani Občinskega sveta. 
 
Po zaključku razprave je župan podal negativno mnenje k predlogu za razširitev predloga 
dnevnega reda.  
 

 

1 
PREDLOG 
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1. 
 
Občinski svet NI SPREJEL (28 prisotnih – 3 za, 17 proti) predloga za razširitev predloga 
dnevnega reda, ki ga je podal Jure Colja, član Občinskega sveta, s točko »Poslabšanje 
varnostne situacije«. 
 
ZA: Jure Colja, Gabrijela Kukovec Pribac, Roberta Vincoletto 
 
PROTI: Astrid Del Ben, Mateja Hrvatin Kozlovič, Mojca Kačinari, Matej Kralj, Vlado Krivec, 

Mirjam Lemut, Duško Madžarovič, Alan Medveš, Jan Muženič, Lise Okoren, Romeo Palčič, 
Patrik Peroša, Vesna Rebec, Alberto Scheriani, Jasna Softić, Janez Starman, Jadranka 
Šturm Kocjan 

 
2. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (28 prisotnih – 23 za, 0 proti) naslednji 
 

d n e v n i    r e d: 
 
1. Potrditev Zapisnika 9. redne seje Občinskega sveta Mestne občine Koper z dne 26. oktobra 

2023 in Zapisnika 1. izredne seje Občinskega sveta Mestne občine Koper z dne 29. novembra 
2023 
 

2. - Predlog Odloka o proračunu Mestne občine Koper za leto 2024 – prva obravnava s 
predlogom za skrajšani postopek 

 
- Predlog Sklepa o načrtu ravnanja s stvarnim in finančnim premoženjem Mestne občine 

Koper za leto 2024 
 
- Predlog Sklepa o določitvi skupne vrednosti pravnih poslov nepremičnega premoženja, 

ki jih lahko sklepa Mestna občina Koper v letu 2024 
 

3. Predlog Odloka o občinskih taksah v Mestni občini Koper – prva obravnava s predlogom za 
skrajšani postopek 

 
4. Predlog Poslovnega in finančnega načrta Javnega stanovanjskega sklada Mestne občine 

Koper za leto 2024  
 
5. Predlog Sklepa o manjši notranji igralni površini v javnih vrtcih Mestne občine Koper  

 
6. Predlog Sklepa o potrditvi Letnega programa športa v Mestni občini Koper za leto 2024 

 
7. Predlog Sklepa o znižanju najemnin poslovnih prostorov v historičnem mestnem jedru 

Kopra v lasti Mestne občine Koper 
 
8. Predlogi Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja  

 
9. Vprašanja, pobude in odgovori članom Občinskega sveta 
 
ZA: Jure Colja, Astrid Del Ben, Mateja Hrvatin Kozlovič, Mojca Kačinari, Sani Kamenčić, Matej 

Kralj, Vlado Krivec, Gabrijela Kukovec Pribac, Mirjam Lemut, Duško Madžarovič, Alan 
Medveš, Lise Okoren, Romeo Palčič, Patrik Peroša, Anna Poropat, Stefanija Rajčić 
Sedlarević, Vesna Rebec, Alberto Scheriani, Jasna Softić, Janez Starman, Mario Steffè, 
Jadranka Šturm Kocjan, Roberta Vincoletto 

 
PROTI: / 
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Ad 1 
 

POTRDITEV ZAPISNIKA 9. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA MESTNE OBČINE KOPER Z DNE 
26. OKTOBRA 2023 IN ZAPISNIKA 1. IZREDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA MESTNE OBČINE 

KOPER Z DNE 29. NOVEMBRA 2023 
 
Predloga zapisnikov so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
Razpravljal ni nihče. 
 
1.  
 
Občinski svet JE POTRDIL (28 prisotnih – 19 za, 0 proti) Zapisnik 9. redne seje Občinskega 
sveta Mestne občine Koper z dne 26. oktobra 2023 v predloženem besedilu. 
 
ZA: Astrid Del Ben, Mateja Hrvatin Kozlovič, Mojca Kačinari, Matej Kralj, Vlado Krivec, 

Gabrijela Kukovec Pribac, Mirjam Lemut, Duško Madžarovič, Alan Medveš, Jan Muženič, 
Lise Okoren, Romeo Palčič, Vesna Rebec, Alberto Scheriani, Jasna Softić, Janez Starman, 
Mario Steffè, Jadranka Šturm Kocjan, Roberta Vincoletto 

 
PROTI: / 
 
2.  
 
Občinski svet JE POTRDIL (28 prisotnih – 19 za, 0 proti) Zapisnik 1. izredne seje 
Občinskega sveta Mestne občine Koper z dne 29. novembra 2023, v predloženem 
besedilu. 
 
ZA: Jure Colja, Astrid Del Ben, Mateja Hrvatin Kozlovič, Mojca Kačinari, Matej Kralj, Vlado 

Krivec, Gabrijela Kukovec Pribac, Mirjam Lemut, Duško Madžarovič, Alan Medveš, Jan 
Muženič, Lise Okoren, Romeo Palčič, Vesna Rebec, Jasna Softić, Janez Starman, Mario 
Steffè, Jadranka Šturm Kocjan, Roberta Vincoletto 

 
PROTI: / 
 

Ad 2 
 
PREDLOG ODLOKA O PRORAČUNU MESTNE OBČINE KOPER ZA LETO 2024 – PRVA 
OBRAVNAVA S PREDLOGOM ZA SKRAJŠANI POSTOPEK 
 
PREDLOG SKLEPA O NAČRTU RAVNANJA S STVARNIM IN FINANČNIM PREMOŽENJEM 
MESTNE OBČINE KOPER ZA LETO 2024 
  
IN  
 
PREDLOG SKLEPA O DOLOČITVI SKUPNE VREDNOSTI PRAVNIH POSLOV NEPREMIČNEGA 
PREMOŽENJA, KI JIH LAHKO SKLEPA MESTNA OBČINA KOPER V LETU 2024 
 
Gradivo ter njegove dopolnitve in spremembe so člani Občinskega sveta prejeli. 
 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 

- Odboru za finance in gospodarstvo, 
- Odboru za krajevno samoupravo, 
- Odboru za okolje in prostor, 
- Odboru za gospodarske javne službe in promet, 
- Odboru za družbene dejavnosti, 
- Komisiji za vprašanja italijanske narodnosti in 
- Statutarno-pravni komisiji. 
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Gradivo je bilo posredovano Samoupravni skupnosti italijanske narodnosti, ki je podala 
pozitivno mnenje. 
 
POROČEVALCA: 
 

- kot predstavnika predlagatelja 
ORJELA BORDON, vodja Urada za finance in računovodstvo in 
mag. MATJAŽ MARSIČ, vodja Urada za prostorski razvoj in nepremičnine 

 
V razpravi so sodelovali: Alberto Scheriani, mag. Patrik Peroša, mag. Alan Medveš, Jadranka 
Šturm Kocjan, Mateja Hrvatin Kozlovič, člani Občinskega sveta.  
 
Občinski svet JE SPREJEL (28 prisotnih – 20 za, 0 proti) naslednji 
 

S K L E P 
 

1. Sprejme se predlog Odloka o proračunu Mestne občine Koper za leto 2024 v prvi 
obravnavi. 

 
2. Predlagatelj naj pripravi besedilo predloga odloka za drugo obravnavo. 

 
ZA: Astrid Del Ben, Mateja Hrvatin Kozlovič, Mojca Kačinari, Matej Kralj, Vlado Krivec, 

Gabrijela Kukovec Pribac, Mirjam Lemut, Duško Madžarovič, Alan Medveš, Jan Muženič, 
Lise Okoren, Romeo Palčič, Patrik Peroša, Vesna Rebec, Alberto Scheriani, Jasna Softić, 
Janez Starman, Mario Steffè, Jadranka Šturm Kocjan, Roberta Vincoletto 

 
PROTI: / 
 
Glede na to, da je predlagatelj odloka predlagal, da Občinski svet takoj nadaljuje z drugo 
obravnavo, je Občinski svet SPREJEL (28 prisotnih – 20 za, 0 proti) naslednji 
 

S K L E P 
 
Na predlog predlagatelja Občinski svet takoj nadaljuje z drugo obravnavo predloga 
Odloka o proračunu Mestne občine Koper za leto 2024. 
 
ZA: Astrid Del Ben, Mateja Hrvatin Kozlovič, Mojca Kačinari, Matej Kralj, Vlado Krivec, 

Gabrijela Kukovec Pribac, Mirjam Lemut, Duško Madžarovič, Alan Medveš, Jan Muženič, 
Lise Okoren, Romeo Palčič, Patrik Peroša, Vesna Rebec, Alberto Scheriani, Jasna Softić, 
Janez Starman, Mario Steffè, Jadranka Šturm Kocjan, Roberta Vincoletto 

 
PROTI: / 
 
Župan, Aleš Bržan, je sejo prekinil za 5 minut za pripravo odgovorov in opredelitev do podanih 
predlogov, pripomb in stališč ter za pripravo predloga odloka za drugo obravnavo. 

 
XXX 

 
Pred nadaljevanjem seje je župan, Aleš Bržan, preveril prisotnost. Prisotnih je bilo 24 članov 
občinskega sveta. 
 
Opredelitev do podanih pripomb in predlogov v prvi obravnavi ter predstavitev predloga Odloka 
o proračunu Mestne občine Koper za leto 2024 za drugo obravnavo je podala ORJELA BORDON, 
vodja Urada za finance in računovodstvo. 
 
V drugi obravnavi je razpravljal mag. Patrik Peroša, član Občinskega sveta. 
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Zaključno besedo je podal Aleš Bržan, župan. 
 
I. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (27 prisotnih – 19 za, 0 proti) naslednji 
 

S K L E P 
 
Sprejme se Predlog odloka o proračunu Mestne občine Koper za leto 2024 v predloženem 
besedilu.  

 
ZA: Astrid Del Ben, Mateja Hrvatin Kozlovič, Mojca Kačinari, Matej Kralj, Vlado Krivec, 

Gabrijela Kukovec Pribac, Duško Madžarovič, Alan Medveš, Jan Muženič, Lise Okoren, 
Romeo Palčič, Patrik Peroša, Vesna Rebec, Alberto Scheriani, Jasna Softić, Janez Starman, 
Mario Steffè, Jadranka Šturm Kocjan, Roberta Vincoletto 

 

PROTI: / 

 
II.  
 
Občinski svet JE SPREJEL (27 prisotnih – 19 za, 0 proti) Predlog Sklepa o načrtu ravnanja s 
stvarnim in finančnim premoženjem Mestne občine Koper za leto 2024, v predloženem 
besedilu.  
 
ZA: Astrid Del Ben, Mateja Hrvatin Kozlovič, Mojca Kačinari, Matej Kralj, Vlado Krivec, 

Gabrijela Kukovec Pribac, Duško Madžarovič, Alan Medveš, Jan Muženič, Lise Okoren, 
Romeo Palčič, Patrik Peroša, Vesna Rebec, Alberto Scheriani, Jasna Softić, Janez Starman, 
Mario Steffè, Jadranka Šturm Kocjan, Roberta Vincoletto 

 
PROTI: / 
 
III. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (27 prisotnih – 19 za, 0 proti) Predlog Sklepa o določitvi skupne 
vrednosti pravnih poslov nepremičnega premoženja, ki jih lahko sklepa Mestna občina 
Koper v letu 2024, v predloženem besedilu.  
 
ZA: Astrid Del Ben, Mateja Hrvatin Kozlovič, Mojca Kačinari, Matej Kralj, Vlado Krivec, 

Gabrijela Kukovec Pribac, Duško Madžarovič, Alan Medveš, Jan Muženič, Lise Okoren, 
Romeo Palčič, Patrik Peroša, Vesna Rebec, Alberto Scheriani, Jasna Softić, Janez Starman, 
Mario Steffè, Jadranka Šturm Kocjan, Roberta Vincoletto 

 
PROTI: / 
 

Ad 3 
 

PREDLOG ODLOKA O OBČINSKIH TAKSAH V MESTNI OBČINI KOPER – PRVA OBRAVNAVA S 
PREDLOGOM ZA SKRAJŠANI POSTOPEK 

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
Gradivo je bilo dano v obravnavo: 
   

- Odboru za gospodarske javne službe in promet, 
- Odboru za finance in gospodarstvo in  
- Statutarno-pravni komisiji. 
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POROČEVALEC: 
 

- kot predstavnik predlagatelja 
RAFKO KLINAR, vodja Urada za gospodarske javne službe, okolje in promet 

 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (27 prisotnih – 20 za, 0 proti) naslednji  

 
S  K  L  E  P 

 
1. Občinski svet Mestne občine Koper sprejme predlog Odloka o občinskih taksah v 

Mestni občini Koper – prva obravnava. 
 

2. Predlagatelj naj pripravi besedilo predloga odloka za drugo obravnavo.  
 
ZA: Jure Colja, Astrid Del Ben, Mateja Hrvatin Kozlovič, Mojca Kačinari, Matej Kralj, Vlado 

Krivec, Gabrijela Kukovec Pribac, Duško Madžarovič, Alan Medveš, Jan Muženič, Lise 
Okoren, Romeo Palčič, Patrik Peroša, Vesna Rebec, Alberto Scheriani, Jasna Softić, Janez 
Starman, Mario Steffè, Jadranka Šturm Kocjan, Roberta Vincoletto 

 
PROTI: / 
 
Glede na to, da je predlagatelj odloka predlagal, da Občinski svet takoj nadaljuje z drugo 
obravnavo, je Občinski svet SPREJEL (27 prisotnih – 20 za, 0 proti) naslednji 
 

S K L E P 
 
Na predlog predlagatelja Občinski svet takoj nadaljuje z drugo obravnavo predloga 
Odloka o občinskih taksah v Mestni občini Koper. 
 
ZA: Jure Colja, Astrid Del Ben, Mateja Hrvatin Kozlovič, Mojca Kačinari, Matej Kralj, Vlado 

Krivec, Gabrijela Kukovec Pribac, Duško Madžarovič, Alan Medveš, Jan Muženič, Lise 
Okoren, Romeo Palčič, Patrik Peroša, Vesna Rebec, Alberto Scheriani, Jasna Softić, Janez 
Starman, Mario Steffè, Jadranka Šturm Kocjan, Roberta Vincoletto 

 
PROTI: / 
 
V drugi obravnavi ni poročal in razpravljal nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (27 prisotnih – 20 za, 0 proti) naslednji 
 

S K L E P 
 
Občinski svet Mestne občine Koper sprejme predlog Odloka o občinskih taksah v Mestni 
občini Koper v predloženem besedilu. 
 
ZA: Jure Colja, Astrid Del Ben, Mateja Hrvatin Kozlovič, Mojca Kačinari, Matej Kralj, Vlado 

Krivec, Gabrijela Kukovec Pribac, Duško Madžarovič, Alan Medveš, Jan Muženič, Lise 
Okoren, Romeo Palčič, Patrik Peroša, Vesna Rebec, Alberto Scheriani, Jasna Softić, Janez 
Starman, Mario Steffè, Jadranka Šturm Kocjan, Roberta Vincoletto 

 
PROTI: / 
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Ad 4 
 

PREDLOG POSLOVNEGA IN FINANČNEGA NAČRTA JAVNEGA STANOVANJSKEGA SKLADA 
MESTNE OBČINE KOPER ZA LETO 2024  

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo  
 

- Odboru za finance in gospodarstvo. 
 
POROČEVALEC: 
 

- kot predstavnik predlagatelja 
ZLATKO KUŠTRA, direktor Javnega stanovanjskega sklada Mestne občine Koper 

 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (25 prisotnih – 18 za, 0 proti) naslednji 
 

S  K  L  E  P 
 
Sprejme se Poslovni in finančni načrta Javnega stanovanjskega sklada Mestne občine 
Koper za leto 2024, v predloženem besedilu.  
 
ZA: Jure Colja, Astrid Del Ben, Mojca Kačinari, Matej Kralj, Vlado Krivec, Gabrijela Kukovec 

Pribac, Duško Madžarovič, Alan Medveš, Jan Muženič, Lise Okoren, Romeo Palčič, Vesna 
Rebec, Alberto Scheriani, Jasna Softić, Janez Starman, Mario Steffè, Jadranka Šturm 
Kocjan, Roberta Vincoletto 

 
PROTI: / 
 

Ad 5 
 

PREDLOG SKLEPA O MANJŠI NOTRANJI IGRALNI POVRŠINI V JAVNIH VRTCIH MESTNE 
OBČINE KOPER  

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 

 
Gradivo je bilo dano v obravnavo: 
 

- Odboru za družbene dejavnosti 
 
POROČEVALEC: 
 

- kot predstavnik predlagatelja 
TIMOTEJ PIRJEVEC, vodja Urada za družbene dejavnosti 

 
V razpravi so sodelovali: mag. Alan Medveš in Zoran Pavić, člana Občinskega sveta ter Timotej 
Pirjevec, vodja Urada za družbene dejavnosti. 
 
Mag. Alan Medveš je pred glasovanjem o predlogu sklepa podal obrazložitev glasu. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (25 prisotnih – 17 za, 1 proti) naslednji  

 
S  K  L  E  P 
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Sprejme se predlog Sklepa o manjši notranji igralni površini v javnih vrtcih Mestne občine 
Koper, v predloženem besedilu. 
 
ZA: Jure Colja, Astrid Del Ben, Mojca Kačinari, Matej Kralj, Vlado Krivec, Gabrijela Kukovec 

Pribac, Duško Madžarovič, Jan Muženič, Lise Okoren, Romeo Palčič, Zoran Pavić, Vesna 
Rebec, Alberto Scheriani, Jasna Softić, Janez Starman, Mario Steffè, Roberta Vincoletto 

 
PROTI: Alan Medveš 
 

Ad 6 
 

PREDLOG SKLEPA O POTRDITVI LETNEGA PROGRAMA ŠPORTA V MESTNI OBČINI KOPER 
ZA LETO 2024 

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 
 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 
 

- Odboru za družbene dejavnosti  in  
- Odboru za finance in gospodarstvo. 

 
POROČEVALEC: 
 

- kot predstavnik predlagatelja 
TIMOTEJ PIRJEVEC, vodja Urada za družbene dejavnosti 
 

Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (26 prisotnih – 19 za, 0 proti) predlog Sklepa o potrditvi Letnega 
programa športa v Mestni občini Koper za leto 2024, v predloženem besedilu. 
 
ZA: Jure Colja, Mateja Hrvatin Kozlovič, Mojca Kačinari, Matej Kralj, Vlado Krivec, Gabrijela 

Kukovec Pribac, Duško Madžarovič, Alan Medveš, Jan Muženič, Lise Okoren, Romeo 
Palčič, Patrik Peroša, Vesna Rebec, Alberto Scheriani, Jasna Softić, Janez Starman, Mario 
Steffè, Jadranka Šturm Kocjan, Roberta Vincoletto 

 
PROTI: / 

Ad 7 
 

PREDLOG SKLEPA O ZNIŽANJU NAJEMNIN POSLOVNIH PROSTOROV V HISTORIČNEM 
MESTNEM JEDRU KOPRA V LASTI MESTNE OBČINE KOPER 

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 
 
POROČEVALEC: 
 

- kot predstavnik predlagatelja 
mag. Matjaž Marsič, vodja Urada za prostorski razvoj in nepremičnine  

 
Razpravljal je Zoran Pavić, član Občinskega sveta 
 
Občinski svet JE SPREJEL (25 prisotnih – 19 za, 0 proti) naslednji  

 
S  K  L  E  P 

 
Sprejme se predlog Sklepa o znižanju najemnin poslovnih prostorov v historičnem 
mestnem jedru Kopra v lasti Mestne občine Koper, v predloženem besedilu. 
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ZA: Jure Colja, Astrid Del Ben, Mateja Hrvatin Kozlovič, Mojca Kačinari, Matej Kralj, Vlado 
Krivec, Gabrijela Kukovec Pribac, Duško Madžarovič, Alan Medveš, Jan Muženič, Lise 
Okoren, Romeo Palčič, Patrik Peroša, Vesna Rebec, Alberto Scheriani, Jasna Softić, Janez 
Starman, Jadranka Šturm Kocjan, Roberta Vincoletto 

 
PROTI: / 
 

Ad 8 
 

PREDLOGI KOMISIJE ZA MANDATNA VPRAŠANJA, VOLITVE IN IMENOVANJA  
 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 
 
POROČEVALEC: 
 

- kot predstavnik predlagatelja 
JANEZ STARMAN, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in 
imenovanja 

 
Razpravljal ni nihče. 
 

I.  
 
Občinski svet JE SPREJEL (27 prisotnih – 19 za, 0 proti) naslednji 
 

S K L E P 
 
Občinski svet Mestne občine Koper predlaga direktorju Javnega sklada RS za kulturne 
dejavnosti, da namesto Helene Brec Loredan, ki je podala odstopno izjavo s funkcije članice 
Sveta območne izpostave javnega sklada RS za kulturne dejavnosti Koper, za članico Sveta 
območne izpostave javnega sklada RS za kulturne dejavnosti Koper, za preostali del mandata, 
imenuje: 
 

- Samanto Kobal. 
 
ZA: Astrid Del Ben, Mateja Hrvatin Kozlovič, Mojca Kačinari, Matej Kralj, Vlado Krivec, 

Gabrijela Kukovec Pribac, Duško Madžarovič, Alan Medveš, Jan Muženič, Lise Okoren, 
Romeo Palčič, Patrik Peroša, Vesna Rebec, Alberto Scheriani, Jasna Softić, Janez Starman, 
Mario Steffè, Jadranka Šturm Kocjan, Roberta Vincoletto 

 
PROTI: / 
 

II.  
 
Občinski svet JE SPREJEL (27 prisotnih – 23 za, 0 proti) naslednji 
 

S K L E P 
 
Tino Mojškerc se razreši funkcije članice Sveta Javnega zavoda Svetovalni center za otroke, 
mladostnike in starše Istre – predstavnice Mestne občine Koper, ker je podala odstopno izjavo. 
 
ZA: Astrid Del Ben, Mateja Hrvatin Kozlovič, Mojca Kačinari, Sani Kamenčić, Matej Kralj, 

Vlado Krivec, Gabrijela Kukovec Pribac, Duško Madžarovič, Alan Medveš, Jan Muženič, 
Lise Okoren, Romeo Palčič, Anja Pečič, Patrik Peroša, Anna Poropat, Vesna Rebec, Alberto 
Scheriani, Jasna Softić, Nevenka Stanić Ristović, Janez Starman, Mario Steffè, Jadranka 
Šturm Kocjan, Roberta Vincoletto 

 
PROTI: / 
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III.  

 
Občinski svet JE SPREJEL (27 prisotnih – 19 za, 0 proti) naslednji 
 

S K L E P 
 
Za članico Sveta Javnega zavoda Svetovalni center za otroke, mladostnike in starše Istre – 
predstavnico Mestne občine Koper, se za preostali del mandata imenuje Majo Šebalj. 
 
ZA: Astrid Del Ben, Mateja Hrvatin Kozlovič, Mojca Kačinari, Matej Kralj, Vlado Krivec, 

Gabrijela Kukovec Pribac, Duško Madžarovič, Alan Medveš, Jan Muženič, Lise Okoren, 
Romeo Palčič, Patrik Peroša, Vesna Rebec, Alberto Scheriani, Jasna Softić, Janez Starman, 
Mario Steffè, Jadranka Šturm Kocjan, Roberta Vincoletto 

 
PROTI: / 
 

Ad 9 
 

VPRAŠANJA, POBUDE IN ODGOVORI ČLANOM OBČINSKEGA SVETA 
 
Odgovore so člani Občinskega sveta prejeli. 
 
NOVA VPRAŠANJA, PREDLOGI IN POBUDE: 
 
mag. ALAN MEDVEŠ, član Občinskega sveta: 
 
Na podlagi današnjega sprejetega sklepa pod tč. dnevnega reda št. 5, prosim, da se pridobi 
mnenje ministrstva, pristojno za vzgojo, ali je tak sklep, ki naj bi veljal že za tekoče šolsko leto, 
glede na to, da je bil sprejet po roku, ki je določen v pravilniku, veljaven.  
 
JADRANKA ŠTRUM KOCJAN, članica Občinskega sveta: 
 
Jaz bi se zahvalila za vse odgovore, ki sem jih do zdaj dobila in pričakujem, da bom dobila še tisto 
česar nisem. Bi pa hkrati želela, da so odgovori popolni. Prosim, da se na moje zadnje vprašanje 
dopolni odgovor z podatkom, koliko je tušev na javnih površinah v Mestni občini Koper in 
kolikšen račun smo plačali za vodo na teh tuših od junija do konca avgusta letošnjega leta.  
 
Potem bi pa še drugo vprašanje vprašala. Kdo je lastnik zemljišča pred bertoško vpadnico, na 
katerem se v zadnjem času pojavljajo ogromni jumbo plakati, reklamni, ki so za moj okus 
popolnoma neprimerni ob vstopu v mesto Koper in sploh mislim, da bi morali enkrat posvetit 
tudi tej problematiki oglaševanja, predvsem s takimi predimezioniranimi panoji, nekaj 
pozornosti.  
 
mag. PATRIK PEROŠA, član Občinskega sveta: 
 
Eno pobudo bi imel, in sicer glede na pomembnost Odloka o proračunu, da bi preučili možnost 
spremembe oz. dopolnitve Poslovnika, da bi bila omogočena razprava daljša od 5-ih minut. 
Namreč, gre res za tako pomemben dokument za katerega pač, če se dobro pripraviš, v 5-ih 
minutah težko strneš vse misli in ideje in pobude, vse kar imaš pripravljeno. Tako, da 
predvidevam, da bomo Poslovnik prej ali slej obravnavali, ker smo ga že prejšnji mandat nekako 
pripravljali, pa tudi Statut, da se morebiti še ta pobuda prouči o smiselnosti in podaljša razpravo 
vsakega posameznika za kakšno minuto več.  
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PISNO: 
 
Iz medijev je bilo zaslediti, da naj bi v Žavljah pri Trstu (Italija) zgradili obrat za proizvodnjo in 
hrambo vodika. Glede na to, da je tovrstna dejavnost lahko okolju in zdravju ljudem škodljiva, 
naprošam, da se pridobi in posreduje vse relevantne informacije v zvezi s to tematiko, 
predvsem: 

 ali je bila Mestna občina Koper seznanjena s strani slovenskega pristojnega ministrstva 
ali pristojnih italijanskih organov, 

 kakšne aktivnosti je v zvezi s to tematiko do sedaj izvajala Mestna občina Koper, 
 ali se mogoče poseduje informacije, če se bo dejansko zgradil obrat in v kakšnem obsegu, 

kje bo njegova točna lokacija ter če so pridobljena vsa dovoljenja za gradnjo in zagon 
obrata, 

 ali so bile opravljene študije čezmejnega vpliva na okolje in ljudi. 
 
Podajam tudi pobudo, da se ta tematika obravnava na koordinaciji vseh 4 občin PIKA.  
 
JURE COLJA, član Občinskega sveta: 
 
PISNO: 
 
1. Pobuda: Ureditev hitrostnih omejitev v Elerjih (nadaljevanje) 
Na 8. redni seji Občinskega sveta Mestne občine Koper (28.9.2023) sem kot eno izmed pobud 
podal predlog o ureditvi hitrostne ovire v Elerjih in kasneje dobil tudi odgovor s katerim 
predvsem tamkajšnji prebivalci niso zadovoljni. Podoben, če ne celo skoraj identičen odgovor, so 
namreč dobili že leta 2019 kljub jasni želji in volji, da se iz varnostnih razlogov postavi vsaj eno 
od treh predvidenih hitrostnih omejitev. Po ponovnem pogovoru s tamkajšnjimi prebivalci, ki so 
– ponavljam – leta 2019 zbrali 85% podpisov (poleg popolne podpore tudi s strani društva oz. 
zveze »Sonček«, ki se nahaja v Elerjih) za vzpostavitev hitrostne ovire, naj njihovo 
nezadovoljstvo obrazložim v nadaljevanju: v odgovoru, ki sem ga prejel na mojo pobudo 
zatrjujete, da nobena od treh možnosti hitrostne ovire ni primerna, čeprav je na več lokacijah 
(npr. na Hrvatinih, na Markovcu – pot mimo OŠ, v Kopru - pot proti Brolu in na Škofijah – ob šoli) 
urejenih nekaj takih hitrostnih ovir, ki niso v skladu s pravili za katere trdite, da so razlog za to, 
da se hitrostne ovire na Elerjih ne postavi (prilagam slike, ki sem jih dobil s strani občanov). 
Prebivalci prav tako zavračajo trditev, da prometna signalizacija (problematiko katere sem 
obrazložil v pobudi) prinaša rezultate in učinke. Mnogi tam še vedno divjajo in ogrožajo varnost. 
Kmalu bo 5 let od zbiranja podpisov, pričevanja prebivalcev pa dokazujejo, da KS ne stori dovolj 
oz. se pusti volji enega samega občana, ki mu postavitev hitrostne ovire ni po godu, posledično 
besedam, da je bila naročena ponovna preveritev enostavno več ne verjamejo in si močno želijo, 
da bi bila njihova volja upoštevana, saj imajo že vrsto let občutek, da se išče razloge in izgovore 
zakaj naj se omenjene hitrostne ovire ne postavi. Kot občinski svetnik prosim, da se zadeva 
obravnava nemudoma in brez dodatnih zakasnitev oz. zavlačevanj, v končni fazi gre za željo 
naših občank in občanov. 
 
Primeri hitrostnih ovir, ki ne ustrezajo pravilom, pa zaradi varnosti vseeno stojijo: 
 

 



12/13 

Podpisi, ki so bili zbrani leta 2019: 

 
 

Lokacija kjer bi se oviro dalo postaviti: 

 

 
2. Pobuda: Možnost popusta pri nakupu parkirnih abonmajev za celo leto 
Po pogovoru z nekaterimi občani, ki redno kupujejo ali so zainteresirani za morebiten nakup 
parkirnih abonmajev, podajam pobudo, da bi tistim, ki bi radi takoj kupili celoletni abonma (in 
ne vsak mesec posebej), ponudili popust. Kot primer lahko navedem parkirišče pri OŠ Anton 
Ukmar kjer mesečni abonma stane 10 EUR, torej 120 EUR letno, v primeru popusta pa bi za 
takojšen nakup letnega abonmaja v celoti lahko odšteli recimo 100 EUR, kar pomeni 10% 
popust. Na tak način bi občanom, ki na določenih parkiriščih parkirajo redno omogočili, da jim ni 
vsak mesec potrebno kupovati istega abonmaja, poleg tega pa menim, da bi tako lahko povečali 
možnost prodaje abonmajev. 
 
3. Pobuda: Sanacija dela ceste od vrtca v Olmu po dolini proti Paštoranu 
Po poplavah in nalivih, ki so Slovenijo in ponekod tudi Koper prizadeli v mesecu avgustu in 
kasneje, sem s strani prebivalcev Olma oz. Paštorana prejel informacijo (in slike), da del 
asfaltirane ceste še vedno ni bil urejen. Odgovorni so že nekaj časa obveščeni, nekaj posluha so 
dobili tudi s strani zaposlenega na Marjetici, a storjenega ni bilo še ničesar. Gre za del poti po 
kateri se redno vozi veliko število ljudi, prav tako pa se po omenjeni poti redno vozi tako 
patronažna sestra kot rešilec z namenom prevoza dializnih bolnikov in vozila komunale oz. 
Marjetice. Omenjeni del poti se nahaja na poti od vrtca Olmo proti Paštoranu in sicer na drugem 
križišču. Zaradi izpodbitega asfalta, možnosti vdora in izrednega poslabšanja stanja na cesti 
podajam pobudo za hitro rešitev in sicer pregled terena ter takojšnjo sanacijo. Na Odboru za 
gospodarske javne službe in promet sem prejel zagotovilo, da bodo prebivalci dobili jasen 
odgovor, prav tako pa sem podal tudi vprašanje glede tega iz katerega naslova bodo sredstva za 
sanacijo zagotovljena. Prosim za ureditev v letu 2024. 
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Slika 1: 

 
 
Sliki 2 in 3: 

 
 
4. Vprašanje: Otroška igrala 
V začetku in nadaljevanju mandata sem podal pobudo za dodatna otroška igrala na igriščih, ki so 
v domeni MOK (ne šolskih) in za sanacijo oz. redno vzdrževanje igral na več igriščih. Mnoga 
igrala so v izredno slabem stanju, posledično niso varna. Primer: nebrušena in nepobarvana ter 
zdrsana in razpadajoča ali ne dovolj pritrjena. Kar se tiče dodatnih otroških igral je bila z moje 
strani podana pobuda za več gugalnic namenjenih mlajšim otrokom in igrala oz. sklopi igral z 
možnostjo dostopa mlajših otrok (ne taka na katere se pride samo s plezanjem ali s pomočjo 
odraslih – kot recimo na plaži in v parku za tržnico kjer omenjenih možnosti ni). Ponovno 
predlagam pregled več igrišč, dodajanje omenjenih igral in redno vzdrževanje. Zanima me kdaj 
lahko občanke in občani pričakujejo sanacijo oz. vzdrževanje igral ter nova igrala? Od pobude, ki 
sem jo kasneje omenil še nekaj krat in o kateri smo brali tudi v medijih, je že več kot leto dni. 
Hvala za odgovor. 
 
5. Azilni dom 
V mesecu novembru so nekateri mediji poročali o tem, da je Urad Vlade republike Slovenije za 
oskrbo in integracijo migrantov stopil v stik z mnogimi župani glede možnosti namestitve 
dodatnih azilnih domov drugod po Sloveniji. Izjavo za javnost je podala tudi direktorica 
omenjenega Urada in potrdila poročanje medijev. Zanima me če je bil s strani Urada kontaktiran 
tudi naš župan ali občina in če, kakšen odgovor je podal v zvezi z možnostjo namestitve dodatnih 
azilnih domov na območju Mestne občine Koper. Hvala za odgovor.  
 
Seja se je zaključila ob 18.45. 
 
SLUŽBA ZA OBČINSKI SVET IN  ŽUPAN 

KRAJEVNE SKUPNOSTI  Aleš Bržan 
Vodja   

Alenka Plahuta   
   

 


